
 

Zápis z 4/2024 jednání výboru Hvězda Pardubice z.s. 
 

ze dne 24. června 2024 

 

 

Přítomni:     Tlapáková, Kárníková, Zajíc 

Omluveni:   Vojta, Wastl,  

 

 

1) Soutěže 

- Hodnocení dosavadního průběhu první části sezóny. 

- Mistrovství ČR mládeže hodnoceno pozitivně, ale oproti loňskému roku jsou výsledky horší. 

- Čeká nás MČR dospělých – účast bude průměrná  

- Příprava na Dětský den a Desítku Hvězdy Pardubice – partnersky předběžně zajištěno, nutné 

zajistit pracovníky na stanoviště a lékařské zabezpečení. 

- 14. 9. pořádáme Mistrovství Čech družstev juniorů – vše musí být řádně připraveno a zajištěno 

2) Finance 

- O všechny dotační tituly, které můžeme čerpat jsme již požádali a téměř všechny peníze z nich již 

také dorazily na náš účet. 

- Získali jsme nového významného partnera – společnost VAK 

- Finanční situace je teď ucházející, ale již nyní víme, že ke konci roku budeme mít zřejmě opět 

nedostatek finančních prostředků na úhradu nezbytných nákladů. Je tedy nutné opětovné navýšení 

členského příspěvku. 

- Výbor se shodl, že členský příspěvek se navýší o 500 Kč pro každého sportovce, a to: 

o od 1. září 2024 pro členy do 15 let 

o od 1. ledna 2025 pro členy nad 15 let 

3) Nájmy stadionu 

- Podařilo se nám pronajmout stadion na několik větších akcí, je však nutné od nového roku upravit 

cenu nájmu. Zejména u akce Sokola byly náklady na zajištění všech jejich požadavků nákladnější 

než jsme původně čekali. 

 

Z diskuse: 

- Jan Zajíc – informoval že od města Pardubice obdržel pamětní medaili za přínos vědě a sportu 

- J. Kárníková - zpracováváme tabulky testů pro SpS a také jsme zajistili čtyři oddílové závody pro 

žactvo a přípravku, aby nám byly tito sportovci započítávání do dotací. Na podzim je nutné 

uskutečnit ještě minimálně dva další závody pro tyto sportovce. 

 

Termín dalšího jednání výboru – 19. 8. 2024  

 

 

 

Zapsala: Tlapáková 


